
INVITATION

进入德国市场的机遇与途径介绍会

Briefing Opportunities and Avenues to the German Market

日期 Date 25.09.2025

中国拥有全球最大的机床工具市场，同时也是全球最大的机床工具生产国，产业链完整，机

床出口已经接近产值的 30%。德国不仅是中国重要的机床来源地，也同样是重要的出口市场。

在所有出口市场中，中国对德国出口的加工中心和数控车床平均单价最高，而且保持稳定的

快速增长态势。显示出德国对中国中高端机床认可和接纳。

中国机床工具工业协会与德国皓然咨询公司将在 EMO2025 期间联合举办进入德国市场的机

遇与途径介绍会。会议将邀请在机床工具领域，担任企业高管多年的资深专家，分享行业经

验与见解。为中国企业把握机遇与挑战、进一步开拓德国市场提供支持与帮助。

欢迎中国机床工具企业以及对中德合作感兴趣的企业参会。

China has the world's largest machine tool market and is also the world's largest
machine tool producer. It has a well-developed industrial chain and exports close to
30 per cent of its production value. Germany is an important source of machine tools
for China and an equally important export market.

Of all China's export markets, Germany is the destination for the highest average
unit price of exports of machining centres and CNC lathes, and this trend is stable
and growing rapidly. This shows Germany's recognition and acceptance of China's
medium and high-end machine tools.

CMTBA and Hoene Consult are jointly organising a briefing on Opportunities and
Avenues to the German Market during EMO 2025. Experienced executives from the
machine tool industry will share their industry experience and insights, providing
support to help Chinese enterprises master the challenges and further develop the
German market.

Chinese machine tool enterprises, as well as companies interested in Sino-German cooperation
are cordially invited to join the event.



议程 Program
主持人：Christoph Hoene (moderation)

09:15 签到 Registration

09:30 机床协会郭长城副会长致辞 Welcome by CMTBA Mr. Guo Changcheng

09:40 皓然咨询公司 Christoph Hoene 介绍发言嘉宾和会议 Introduction, HOENE CONSULT

GmbH

09:50 FH 战略咨询公司 Falk Herkner：中国企业面临的机遇 Opportunities for Chinese

manufacturers，Falk Herkner │ Strategieberatung B2B Vertrieb

10:20 D&H 公司Wolfram Schubotz：成功进入市场的要求 Requirements for successful market

entry，D&H Werkzeugmaschinen GmbH

10:40 Menora咨询公司 Sun Weimin博士：市场定位，中国与欧洲 Market approach China vs.

Europe，Menora Business Consult, Shanghai

10:50 问答交流 Q&A

11:00 结束 End of event

Registration code

会议地点：汉诺威展览中心 CC（会议室待定）

Venue: CC of Hannover Messe (conference room to be confirmed)

主办：中国机床工具工业协会 德国皓然咨询

Organizers: CMTBA Hoene Consult


